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Abstract:

The Law on Preventing and Combating Corruption aims to protect public and private funds by
preventing and combating corruption, which takes many forms, and includes misappropriation of
funds and assets in the public sector as well as in the private sector.

Therefore, the legislation in general and the Algerian legislator in particular have dealt with this
crime that affects the national economy by criminalizing the perpetration of this act in the public
and private sectors under the law 06-01 of 20/02 / 2006 on the prevention and control of corruption.
Keywords: Corruption, misappropriation of public funds, embezzlement in the private sector..

Jel Classification Codes: KO ,K2,K4..
Résumé:

La loi sur la prévention et la lutte contre la corruption vise a protéger les fonds publics et privés en
prévenant et en combattant la corruption, qui revét de multiples formes ,et compris le détournement
de fonds et de biens dans le secteur public ainsi que dans le secteur prive.

Par conséquent, la législation en général et le Iégislateur algérien en particulier ont traité de ce
crime qui affecte I'économie nationale en criminalisant la perpétration de cet acte dans les secteurs
public et privé en vertu de la loi 06-01 du 20/02/2006 sur la prévention et le contrdle de la
corruption,

Mots-clés:Corruption, détournement de fonds publics, détournement de fonds dans le secteur
prive.
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